Chinese Community Church of South Bay

Easter Sunday Joint Service

March 31, 2013 at 9:45AM

Prelude





          
          Philip Chen
Worship with Praise

*Hymn No. 137
     Christ the Lord is Risen Today         

           All
*Greeting





 Rev. Samuel Ling

Pastor:  Christ is risen!


All: Christ is risen indeed!  Hallelujah!
Praise Songs




    Chinese Worship Team

Pastoral Prayer



                            Pastor Elliott Siu
*The Lord’ Prayer （Sung）                                                                     All
Scripture Readings      Matthew 28:1-10(English)                    Tatyana Ngai


          Colossians 3:1-17(Chinese)                     Sara Ramos
Choral Music   
          Sunrise, Resurrection                        Children Choir

Worship with Dedication

Baptism                        



               Rev. Samuel Ling
Please See Insert 1
Welcome & Announcement                                                  Pastor Elliott Siu
Offertory
Worship with Hearing & Doing the Word

Message
The Resurrection Lifestyle                    Rev. Samuel Ling
                                  Col. 3:1-4, 15-17          Interpreted by Dr. James Huang

*Hymn of Response
Because He Lives                                                All
Welcome of New Members




    Deacons




Please See Insert 2
*Benediction




                Rev. Samuel Ling
Choral Benediction




      CCCSB Choir
南灣華人基督教會

復活節主日聯合崇拜

2013年3月31日早上9:45
序 樂                                                                            陳令弟兄
以頌讚敬拜主                                                           

*第137首      「基督耶穌今復生」                           會 眾
*問 安                                                                      凌頌恩牧師

      牧師: 基督復活了!

      全體: 基督確實復活了! 哈利路亞!

頌 讚                                                                        中文敬拜組

牧 禱                                                                        邵榮恩牧師
*主禱文（同唱）                                                               會 眾

讀 經                     馬太福音 28:1-10(英)               金麗安姐妹
                              歌羅西書3:1-17(中)                 魏美惠姐妹
獻 詩                      「日出，主復活了」                  兒童詩班

以奉獻敬拜主

洗禮                                                                         凌頌恩牧師

                                        請看附頁一
歡迎與報告                                                             邵榮恩牧師
奉 獻 
以聽道與行道敬拜主
信 息                      “ 與主同活的生命”             凌頌恩牧師
                   西 3:1-4,15-17            黃鴻章醫生英譯
*回應詩歌                    「因祂活著」                             會  眾

接受新會員禮



                       執 事





請看附頁二
*祝 福                                                                      凌頌恩牧師
祝福詩歌                                                                            詩 班
報告事項
1. 凌頌恩牧師夫婦，全體教牧同工及執事恭賀各位復活節快樂。
2. 今日在崇拜中舉行洗禮，受洗者為肖迪、Sheryl Chang及Christine Hu姐妹。恭喜她們成為神的兒女並這個家的成員。

3. 今日成人裝備訓練將暫停一次，並提早午膳。
4. 四月份的QT靈修書今日請向各小組長或林志達執事弟兄領取。
5. 週三晚中英聯合禱告會於4月3日晚8:00在教會舉行，由凌頌恩牧師帶領，為教會中文事工禱告。
6. 華恩團契將於本週五4月5日晚上6:30在教會舉行百家宴(Potluck)/查經聚會。由凌頌恩牧師主講“主的復活與我”。
7. 同工會眾交流會將於下個主日下午1:30在教會大堂舉行。請弟兄姐妹們參加。牧執會將於當日下午同工眾交流會結束後在教會302教室舉行。
8. 關懷奉獻將於下個月的第一個主日4月7日舉行，請弟兄姐妹預備您的心奉獻。關懷奉獻也可以於任何時候投入教會辦公室的奉獻箱，支票的備註欄請註明“Caring Fund”。
9. 教會辦公室將於4月2日休假 (復活節補假)。
十.北美華神春季延伸課程內容為但以理書。將於4月11日至5月23日
 每週四晚上7:00pm-10:00pm，由劉翼翹博士授課。授課地點:洛
 杉磯靈糧堂教會。報名請洽林志達執事。

十一.今年社區服務(ShareFest)工作日將在5月4日(週六)早上9:00至下午3:00舉行，地點在Chrenshaw Blvd.上的南灣植物園。希望大家一起來為我們的社區盡一點心力。有負擔的弟兄姊妹，請填好報名表登記您的名字和聯絡資料放入辦公室外的信封內，詳情可與Esther Ku或楊煜瑄姊妹聯絡。少年們可以找Lauren Tom或Kyle Sun報名。

十二.有關青少年團契暑假期間7月12日至7月20日至亞歷桑那州Many Farms短宣之詳情，將於下個主日報告並開始接受報名。
Announcement
1. Happy Easter!! Greetings to all from Rev. and Mrs. Samuel Ling, church staff and all the deacons. 
2. Congratulations to Di Xiao, Christine Hu, Sheryl Chang who are baptized today.
3. There will be no equipping classes today, and lunch will be served early.
4. April QT book is ready for pick up today. Please contact your small group leader or David Lin.
5. Joint Wednesday Night Prayer Meeting will be held on 4/3 at 8:00PM  by Rev. Ling. Prayer topic: Chinese Ministry.

6. Hwa En Fellowship will meet this Friday, 4/5 with a special topic          “Resurrection & Me” given by Rev. Ling. Potluck dinner begins at 6:30PM.
7.  Church Town Hall Meeting will be held next Sunday, 4/7 at 1:30PM, and Church Board Meeting will follow after the Town Hall Meeting.
8. Caring offering will be collected on the first Sunday of April. Caring offering donation can also be made at anytime of the year. Please earmarking “Caring Fund” in the memo line of the check.
9. Office will be closed on Tuesday,4/2 for make up holiday of Easter.
10. CESNA will offer spring extension class Book of Daniel from 4/11~5/23 at Bread of Life Church. For class details and registration, please contact Christian Education Deacon David Lin.
11. The 2013 ShareFest Work Day will be on Saturday,5/4 from 9:00AM-3:00PM at the South Coast Botanic Garden in PV on Crenshaw Blvd. We encourage everyone to come and help to give back to the community to clean up the garden. Please complete the registration card and drop it in the envelope outside the church office. For more detailed information, please contact Esther Ku or Cathy Tom. Youths, please contact Lauren Tom or Kyle Sun.
12. Friday Night Live will be serving on a mission trip to Many Farms, Arizona on July 12-20. The trip will partner with other churches and focus on helping with VBS and building projects. Registration and detail will be announced on next Sunday,4/7.
Insert 1
Holy Baptism
PASTOR

Members and friends in Christ, we gather now to celebrate the grace of our Lord Jesus Christ, and God’s gift in membership in the Body of Christ.
PEOPLE

There is one Lord, one faith, one baptism, one God and Creator of us all.

PASTOR

Addressing the candidates


Do you desire to receive baptism to join in the membership of the Chinese Community Church of South Bay, and become a member of this household of God?

CANDIDATES

I do.

PASTOR

Do you profess Jesus Christ as Lord and Savior?

CANDIDATES

I do.

PASTOR

Will you continue in the apostles’ teaching and fellowship, in the breaking of bread, and in the prayers?

CANDIDATES

I will, with God’s help.

PASTOR

Will you persevere in resisting evil, and whenever you fall into sin, repent and return to the Lord?

CANDIDATE

I will, with God’s help.

PASTOR

Will you proclaim by word and example the Good News of God in Christ?

CANDIDATE

I will, with God’s help.

PASTOR

Will you seek and serve Christ in all persons, loving your neighbor as yourself?

CANDIDATE

I will, with God’s help.

PASTOR

Will you strive for justice and peace among all people, and respect the dignity of every human being?

CANDIDATE

I will, with God’s help.

PASTOR 

All who are able may stand as the congregation is asked to make promises.

Jesus Christ calls us to make disciples of all nations.  Do you, who witness and celebrate this sacred moment, promise your love, support, and care to the ones who will join this church through baptism, as they live and grow in Christ?
PEOPLE

We promise our love, support, and care.

PASTOR

Let us unite with the church in all times and profess our common faith in the triune God.
Let us recite the Apostles’ Creed together.
<THE APOSTLES’ CREED >
I believe in God, the Father almighty,

Creator of heaven and earth.

I believe in Jesus Christ, his only Son, our Lord.

He was conceived by the power of the Holy Spirit 
and born of the Virgin Mary.

He suffered under Pontius Pilate,

Was crucified, died, and was buried.

He descended to the dead.

On the third day he rose again.

He ascended into heaven,

And is seated at the right hand of the Father.

He will come again to judge the living and the dead.

I believe in the Holy Spirit,

The holy and universal Church,

The communion of saints,

The forgiveness of sins,
The resurrection of the body,

And the life everlasting.

Amen.
The Rite of Holy Baptism
Hymn No.227 Happy Day

PASTOR ( Let us pray )
Bless by your Holy Spirit, gracious God, this water. By your Holy Spirit save those who confess the name of Jesus Christ that sin may have no power on them. Create new life in all baptized this day, that they may rise in Christ to the newness of life, may their lives glorify your Holy Name forever. Amen.
The Pastor administers the Baptism.
Insert 2
Receiving the Candidates for Membership
PASTOR

Now as I call the names of the newly baptized for membership transfer, please come forward.

On behalf of the Chinese Community Church of South Bay, the deacons are going to receive them with the right hand of fellowship, and present them with their membership certificates and bibles.
* Doxology

< BLESSING >
Go forth into the world in peace; 

Be of good courage;

Hold fast that which is good;

Render to no one evil for evil;

Strengthen the faint-hearted;

Support the weak;

Help the afflicted;

Honor all people;

Love and serve the Lord,

Rejoicing in the power of the Holy spirit.

And may the blessing of God Almighty,

The father, the Son, and the holy spirit, 

Be upon you, and remain in you,

Until the day when you stand spotless and unashamed

Before the judgment seat of Christ.
ALL

Amen
03/31/2013
附頁一            
洗 禮
牧師：

會員和基督裡的朋友，我們現在聚集，來慶祝洗禮中的恩典，和上帝藉著新的會員而賜予基督身體的禮物。

會眾：

只有一主，一信，一洗禮，一位上帝和我們的創造主。

牧師：

<詢問將接受洗禮者>


您願意接受洗禮並加入南灣華人基督教會，成為上帝家裡的成員嗎？

受禮人：

我願意。

牧師：

您願意承認基督耶穌做您的救主和生命的主宰嗎？
受禮人：

我願意。

牧師：
你是否願意持守使徒的訓誨和團契生活,擘餅和祈禱?

受禮人：

我願意，求主幫助。
牧師：
您是否願意堅決抗拒邪惡。若有過犯，願意悔改歸回上帝？

受禮人：

我願意，求主幫助。

牧師：
你是否願意傳講上帝的道，以言行闡揚基督的福音？

受禮人：

我願意，求主幫助。

牧師：
你是否願意在各式各類的人裡，尋求和事奉基督，並愛鄰如已？

受禮人：

我願意，求主幫助。

牧師：
你是否願意在人間力求正義與和平，並尊重每個人的尊嚴？

受禮人：

我願意，求主幫助。

牧師：<請全體會眾起立做承諾>
基督耶穌呼召我們，使萬民作主的門徒。您們今天見證和慶祝這神聖的時刻，您們是否願意，對這些即將受洗加入本教會的姊妹，允諾您們的愛心，支持和關懷，協助他們在基督裡生活和成長？ 
全體弟兄姐妹：

我們允諾我們的愛心，支持和關懷。
牧師：

讓我們與古往今來的教會，一同承認我們在三位一體上的上帝裡的共同信仰。讓我們同念使徒信經。

<使徒信經>

　　我信上帝，全能的父，創造天地的主；

我信我主耶穌基督，上帝獨生的子；
因聖靈感孕，由童貞女馬利亞所生，
在本丟彼拉多手下受難，
被釘於十字架，受死，埋葬；降在陰間；
第三天從死人中復活；
升天，坐在全能父上帝的右邊；
將來必從那裡降臨，審判活人死人。

我信聖靈；我信聖而公之教會；
我信聖徒相通；我信罪得赦免；
我信身體復活；我信永生。
阿門。
洗 禮
聖詩   #227  快樂日
牧師：(請同心祈禱)

慈悲的上帝，願你藉著聖靈將這水分別為聖，並藉著您的聖靈，拯救凡信靠基督耶穌聖名的人，使罪對他們沒有任何的力量。

願你賜新生命給一切受洗的人，使他們與基督一同復活，生活充滿新生的樣式，願他們的生命將榮耀歸給你，永無窮盡。阿門。
洗禮

附頁二



歡迎新會員

牧師：

現在我讀出方才受洗加入本教會姐妹們的名字，請您到前面來。執事們謹代表南灣華人基督教會，以右手行相交之禮接納您，並且贈予會員證書和禮物。
*三一頌
牧師: 請領受從上帝而來的祝福。

＜祝福＞

你們平安進入世界，勇敢為人，保持善德，勿以惡報惡，鼓舞灰心的人，扶持軟弱的人，援助困苦者，尊敬眾人，愛主事主，在聖靈的能力中，歡欣喜樂。願全能的上帝，聖父，聖子，聖靈，賜福你們，保護你們，直到毫無瘕疵，沒有羞愧的站在基督台前。
全體：阿門。

